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projekt 

PROTOKÓŁ NR XIV.2015 

z przebiegu XIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 3 grudnia 2015 r. 

 

XIV sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 20 radnych (nieobecny Rafał Rosolski – 

usprawiedliwiony)). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu nr XIV.2015 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1205 otworzył XIV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 20 radnych, co stanowi 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek 

obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Zarząd przygotował 

autopoprawki do zmian budżetowych i Strategii Powiatu. Porządek obrad 

Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XIV Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów nr  XIII.2015. 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2014/2015. 

8. Informacja bieżąca Dyrektor o sytuacji w SP ZOZ w Sulechowie. 

9. Wnioski i interpelacje radnych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu; (druk 86); 

2) rozpatrzenia skargi Pana Mariusza Lubeckiego; (druk  88);  
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3) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz rodzajów i wysokości stypendium sportowego, nagród 

i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe, (druk 

89); 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, (druk 90); 

5) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”; (druk 87); 

6) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania, wynajmowania lub użyczania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata i na czas nieoznaczony oraz zawierania kolejnych 

umów, (druk 91). 

11. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie XIV Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 

a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją. 

Protokół XIII.2015 został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad 4. 
Starosta sprawozdanie z prac członków Zarządu od do 29 października 

do 3 grudnia br. przesłał radnym (załącznik nr 3).  

Uzupełniając informację dodał: Zarząd odbył jeszcze jedno posiedzenie  

i podjął 2 uchwały w sprawie: zmiany Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze oraz powołania Komisji 

Konkursowej w celu zaopiniowania ofert na realizację zadania publicznego 

w zakresie prowadzenia dwóch punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Ponadto Starosta, Wicestarosta, członkiem Zarządu – Jadwigą Oziemkowską 

i Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie byli z wizytą 

świebodzińskim rodzynkowym domu dziecka. Ponadto dokonali wizji razem 

ze strażą pożarną. Trwają usilne poszukiwania środków zewnętrznych, 

sponsorów na utworzenie rodzinkowego domu dziecka w Górzykowie. 

Starosta podziękował Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

Annie Gołębskiej za pełne zaangażowanie w działania, by tę jednostkę 

uruchomić. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie 1 - 29 października pełnił dyżury w biurze rady 

powiatu, brał udział w posiedzeniach Zarządu. Spotykał się również 
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z samorządowcami z naszego powiatu. Był z wizytami w powiatowych 

placówkach oświatowych. Odbywał cykliczne spotkania z Burmistrzem 

Sulechowa, wziął udział w uroczystościach powiatowych w uroczystościach 

Święta Niepodległości, w uroczystych obchodach Święta 5 Lubuskiego Pułku 

Artylerii, które odbył się w Sulechowie oraz w nadaniu LO w Sulechowie 

imienia rotmistrza Witolda Pileckiego i nadaniu sztandaru LO 

w Czerwieńsku. 

Wiceprzewodniczący rady również pełnili dyżury w biurze rady 

  

 

Ad 6. 

Wójt Zaboru, Robert Sidoruk zapytał o zaawansowanie sprawy 

transportu zbiorowego, czy odbyły się już wszystkie zaplanowane spotkania 

i czy możliwe jest wspólne posiedzenie starosty i burmistrzów i wójtów do 15 

grudnia. 

Dariusz Wróblewski odpowiedział, iż jeszcze odbywają się spotkania, 

na 7 grudnia zaplanowane w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim w Gorzowie 

Wlkp. z ekspertem i na pewno udał się spotkać z włodarzami gmin do 

15 grudnia. 

 

Ad 7. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2014/2015 została omówiona na wszystkich posiedzeniach komisji rady. 

Radni nie zgłosili pytań, Informacja przyjęta jednogłośnie. 

  

Ad 8. 

Informacja bieżąca Dyrektor o sytuacji w SP ZOZ w Sulechowie. 

Beata Kucuń, Dyrektor SP ZOZ w Sulechowie przedstawiła strukturę 

organizacyjną i leczniczą szpitala: 173 łóżka; 6 oddziałów, ok 6 tys. 

pacjentów rocznie; 9 poradni, w który rocznie leczy się ok 27 tys pacjentów; 

izba przyjęć; pogotowie ratunkowe; laboratoriom analityczne i rtg – ok 290 

tys. Pacjentów. Podkreśliła, że wynikająca z bilansów strata, to wynik 

niewliczania amortyzacji. 

Mieszkanka Sulechowa, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak zapytała czy 

z zakupionego tomografu komputerowego będą mogli korzystać mieszkańcy 

niebędący pacjentami szpitala. W obecnej chwili nie jest to urządzenie 

ogólnodostępne. 

Beata Kucuń odpowiedział, że tak stanowi kontrakt z NFZ i jest 

obowiązujący do 30 czerwca 2016 r. Co dalej jest niewiadomą, nastąpiła 

zmiana rządu i nieznane są jego zamiary i plany. Słyszy się o służbach 

publicznych finansowanych przez wojewodów. 

Edwin Łazicki podsumował, że dobrze się stało, iż szpital nie został 

przekształcony w spółkę. Szpital prowadzi efektywną politykę zakupową 

i coraz lepiej funkcjonuje. 
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Ad 9. 

 Radni nie zgłosili wniosków i interpelacji. 

 

Ad 10. 
Przewodniczący przypomniał, że wszystkie projekty uchwał wraz 

z autopoprawkami zostały szczegółowo omówione i pozytywnie 

zaopiniowane przez wszystkie Komisje. 

1) Rada jednogłośnie, 20 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XIV.87.2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu;, 

(załącznik nr 4).  

2)  Radni bez uwag, 20 głosów ZA podjęli Uchwałę XIV.88.2015 

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Mariusza Lubeckiego, (załącznik nr 

5). 

3) Radni bez uwag, 20 głosów ZA podjęli Uchwałę XIV.89.2015 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendium sportowego, 

nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe, 

(załącznik nr 6). 

4) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr XIV.90.2015 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok; (załącznik nr 7). 

5) Rada 19 „ZA” i 1 WSTRZYMUJĄCYM (Roman Rakowski) przyjęła 

Uchwałę Nr XI.91.2015 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”; (załącznik nr 8) 

6) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr XIV.92.2015 w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania, wynajmowania lub użyczania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata i na czas nieoznaczony oraz zawierania kolejnych 

umów,; (załącznik nr 9).  

 

Ad 11. 

bezprzedmiotowy 

 

Ad 12.  

 Roman Rakowski o realizacje zadania – chodnik w Kijach. 

Poinformował, iż Rada Miejska w Sulechowie podjęła uchwałę w sprawie 

przejęcia drogi powiatowej w Górzykowie, ponadto Wójt Deszczna 

informował, że ogłoszono listę „schetynówek”, jak przedstawia się w tej 

kwestii sytuacja powiatu. 

Jadwiga Oziemkowska poinformowała o akcji HOJNI DO SZPIKU. 

Materiały zostały przekazane radnym. Zaapelowała o wsparcie tej akcji 

i poprosiła o udział w imprezie dobroczynnej. Zwróciła się do radnych 

o ponowną składkę na świąteczną pomoc rodzinom potrzebującym, w których 
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jest dziecko niepełnosprawne. Zaproponowała wybór jednej rodziny 

z każdego okręgu wyborczego i tak proponuje rodzinę z Droszkowa, rodzice 

mający niepełnosprawne dziecko, biorą aktywny udział w życiu wsi, to 

społecznicy, którzy pomagają innym. 

Dariusz Wróblewski oznajmił, iż może być potrzebna sesja 

nadzwyczajna w dniu 16 grudnia w związku ze składanymi wnioskami do 

PROW. Nie jest to obecnie pewne. Są różne interpretacje prawne i nie można 

w tej chwili określić czy sesja odbędzie się. 

Edwin Łazicki stwierdził, iż należałoby wrócić do dotacji na drogi, nie 

trzeba by było składać wniosków. 

Ad 14.  

Przewodniczący Rady poinformował że, jeśli zajdzie potrzeba zwołania 

sesji nadzwyczajnej radni zostaną powiadomieni.  

Poprosił przewodniczących komisji o zwołanie posiedzeń celem 

wydania opinii o budżecie przed świętami. Sesja budżetowa odbędzie się 29 

grudnia o godz. 1100. 

O godz. 1345 Przewodniczący Rady zamknął obrady XIV Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

 

 

 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady 

        Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


